
 

 

Antwoorden op vragen van het kamerlid Nawijn (LPF) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over bureaucratie bij de zorgkantoren. (2040506390) 
 
1. 
Is het u bekend dat begin 2005 vanuit uw ministerie aan het zorgkantoor te Enschede 250 
nieuwe voorschriften zijn verstuurd inzake de uitvoering van de AWBZ? 
 
1. 
Nee.  
Bij navraag is mij gebleken dat de vraag betrekking heeft op het aantal beleidsregels van het 
College tarieven gezondheidszorg/de Zorgautoriteit in oprichting (CTG/ZAio). Overigens 
heeft maar een deel van de beleidsregels van CTG/ZAio – ongeveer de helft - betrekking op 
de AWBZ. Toegerekend naar de verschillende sectoren in de AWBZ betekent dit ongeveer 
10 per (deel)sector. De precieze aantallen beleidsregels neemt CTG/ZAio op in zijn verslag 
van werkzaamheden. Zodra dat verslag beschikbaar is, zal ik dat aan de Tweede Kamer 
toezenden. 
 
2. 
Hoe rijmt u dit met het vaste voornemen van het kabinet, geuit bij het aantreden en daarna 
diverse malen herhaald, om minder regels op te stellen en serieus werk te maken van 
deregulering? 
 
2. 
Indien CTG/ZAio meer of minder beleidsregels vaststelt, betekent dit niet dat daarmee de 
administratieve last voor het zorgkantoor evenredig toe- of afneemt. Naast veranderingen 
als gevolg van beleidswijzigingen hebben veel nieuwe beleidsregels betrekking op 
wijzigingen van bestaande beleidsregels, bijvoorbeeld de indexering van bedragen of 
veranderingen in de omschrijving of opzet van prestaties. Deze wijzigingen hebben geen 
gevolgen voor de administratieve lasten bij zorgkantoren. Daarnaast zijn beleidsregels 
vastgesteld teneinde bestaande bekostigingsregels in te trekken.  
Voor het beheersen van de administratieve lasten heeft CTG/ZAio verschillende projecten 
gestart. In dit kader kunnen worden genoemd de informatievoorziening ten behoeve van 
onderhoud en monitoring van DBC’s, het project Gegevensverstrekking Internet (PGI) en het 
project elektronische gegevensuitwisseling (EGU). Dit laatste project is gestart met het doel 
om gegevensverkeer tussen partijen en CTG/ZAio zo veel mogelijk te digitaliseren. Een 
nevendoelstelling is om via dit project tevens een substantiële versnelling van de afhandeling 
van aanvragen tot stand te brengen.  
 
3. 
Wilt u deze circulaires ter informatie aan de Kamer doen toekomen?  
 
3. 
Zoals aangegeven bij vraag 1 is geen sprake van circulaires van mijn ministerie. 
De vraag heeft betrekking op circulaires van CTG/ZAio. De circulaires van CTG/ZAio uit 
2004 en begin 2005 heb ik bijgevoegd.   


